
Protokół Nr VIII/2019

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 30 maja 2019 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 30 maja 2019 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą 
i trwała od godz. 12.00 do godz. 13.50.

PKT 1

Obradom przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej Nowym
Mieście nad Pilicą.
W sesji Rady Miejskiej udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba
2. Skarbnik Miasta i Gminy - p. Ewa Bator
3. Dyrektor MGOPS – p. Lucyna Senator
4. Pracownik U M i G – p. Karolina Morawska 
5. Adwokat - p. Tomasz Rychlicki
6. Zastępca Przewodniczącej Gminnej Rady Seniorów – p. Franciszek Kuśmirek
7. Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Gminy – p. Angelika Grochal oraz 
przedstawiciele Rady w osobach: Kinga Grzegołowska, Agnieszka Melon, Wiktoria 
Szymańczyk, Weronika Zaborowska. 
8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą
/załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu.
9. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

PKT 2

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otwierając  sesję  stwierdził  na  podstawie  listy
obecności  /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad.  Na sali
obrad obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.

PKT 3

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tomasz  Pietrucha  przedstawił  zebranym
proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
5. Wystąpienie zaproszonych gości.
6. Przedstawienie ‚,Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na rok 2018,,.
7. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 prognozę na lata
2019 i 2020 dla miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą.
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8. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.
9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
 za okres międzysesyjny.
10. Projekt Oświadczenia Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
11. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata
2019 - 2032.  
c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na kolejny okres pięcioletni, w trybie zgody
bezprzetargowym części działki nr 658 położonej w Nowe Miasto nad Pilicą przy ul.
Szerokiej.
d) przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży.
e) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na
rok 2020.
f) określenia wysokości oraz warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych 
z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na
cele mieszkaniowe stanowiących własność Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
w prawo własności tych gruntów.   
13. Interpelacje i zapytania.
14. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
15. Zamknięcie obrad sesji.

PKT 4

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przystąpił do głosowania nad 
przyjęciem protokołu z ostatniej sesji Rady: tj. z dnia 29 marca 2019 roku.
Uwag nie zgłoszono. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, 
przeciw – 0, wstrzymało się -0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. Głosowanie 
imienne stanowi /załącznik nr 3/ do niniejszego protokołu.

PKT 5

Przewodniczący  Rady poinformował,  że  na  pierwszym posiedzeniu  Gminnej  Rady
Seniorów  rada  się  ukonstytuowała  przewodniczącą  została  Pani  Józefa  Pokrywka,
wiceprzewodniczącym  został  Pan  Franciszek  Kuśmirek,  sekretarzem  Pani  Zofia
Sarnecka. Wybrano skład zarządu Młodzieżowej Rady Gminy Pani Angelika Grochal-
przewodnicząca,  Pani  Julia  Sobolewska  –  wiceprzewodnicząca,  Pani  Kinga
Grzegołowska – sekretarz. 

W związku z nieobecnością przewodniczącej spowodowaną chorobą sprawozdanie 
z  działalności  Młodzieżowej  Rady  Gminy  za  2018  rok  przedstawił
wiceprzewodniczący Pan Franciszek Kuśmirek. Sprawozdanie stanowi /załącznik nr

4/ do niniejszego protokołu.
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Sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Gminy przedstawiła przewodnicząca
Pani  Angelika  Grochal.  Sprawozdanie  stanowi  /załącznik  nr  5/ do  niniejszego
protokołu.

PKT 6

Pracownik  Urzędu  p.  Karolina  Morawska  przedstawiła  Sprawozdanie  z
realizacji  ,,Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  z
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku  publicznego  na  rok  2018”.  Sprawozdanie  stanowi  /załącznik  nr  6/ do
niniejszego protokołu.

Przewodniczący  Rady  przypomniał,  że  przebieg  obrad  Rady  Miejskiej  w  Nowym
Mieście nad Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących
obraz i dźwięk, co jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy 
o  samorządzie  gminnym.  Transmisja  obrad  jest  dostępna  na  stronie  internetowej
urzędu  natomiast  nagrania  z  sesji  zamieszczone  będą  na  stronie  internetowej
www.nowemiasto.pl

PKT 7

Pani  Lucyna  Senator  dyrektor  Miejsko  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej  za rok 2018 oraz prognozę na lata
2019 i 2020 dla miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę sytuacji
demograficznej i społecznej. Ocena stanowi /załącznik nr 7/ do niniejszego protokołu.

PKT 8

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p.  Dariusz  Dziurowicz

poinformował, że komisja w okresie międzysesyjnym odbyła wspólne posiedzenie 
w dniu 28 maja br. 
W posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  wg załączonej  listy  obecności  do
niniejszego protokołu oraz:

1. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba
2. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska
3. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator
4. Mieszkaniec Gminy – p. Marian Dziedzic
5. Pracownicy Urzędu w osobach: p. Tomasz Bogacki, p. Agnieszka Łuczak.
 
Posiedzeniu  przewodniczył  p.  Dariusz  Dziurowicz  –  Przewodniczący  Komisji
Gospodarczo - Budżetowej.

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.
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2. Sprawy bieżące kierowane do komisji.
W Pkt.1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła projekty uchwał 
w sprawie:
- zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata
2019 - 2032.  

Pracownik Urzędu p. Tomasz Bogacki przedstawił projekty uchwał 
w sprawie:   
- wyrażenia zgody na wydzierżawienie na kolejny okres pięcioletni,  w trybie zgody
bezprzetargowym części działki nr 658 położonej w Nowe Miasto nad Pilicą przy ul.
Szerokiej.   Działka  ta  jest  własnością  Gminy.  Teren  ten  jest  oddany  w dzierżawę
Firmie ORLEN, która zwróciła sie z prośbą o przedłużenie kończącej się w czerwcu
tego roku umowy dzierżawy.  Burmistrz,  aby mógł przedłuzyć umowę wnioskuje  o
zgodę Rady Miejskiej.  Komisja  zaproponowała  wydzierżawienie   na  kolejny  okres
pięcioletni  działki  położonej  przy  ul.  Szerokiej  (stacja  paliw)  ustalając  miesięczną
kwotę dzierżawy nie mniej niż 2 000,00zł.(netto).
 
- przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 
Przewodniczący  Komisji  zaproponował  umieszczenie  wykazu  nieruchomości  do
sprzedaży  na  tablicy  ogłoszeń  jeśli  będą  zainteresowani  na  działkę  można  będzie
przekazać ją do wyceny. 
Przewodniczący  Rady  zaproponował  w  związku  z tym,  że  nie  mamy
sformalizowanego zainteresowania nie widzi potrzeby wyceniania wszystkich działek.

- określenia wysokości oraz warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych 
z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na
cele mieszkaniowe stanowiących własność Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
w prawo własności tych gruntów.   

Następnie pracownik Urzędu p. Agnieszka Łuczak przedstawiła projekt uchwały 
w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  dotyczących  Budżetu
Obywatelskiego na rok 2020.
Głos zabrał  p. Marian Dziedzic zwrócił  uwagę, że kwota z budżetu Gminy, której
dotyczy Budżet Obywatelski powinna być podzielona na 4 części  z przeznanczeniem
na zadania wybrane przez mieszkańców 3 osiedli Miasta oraz części  przeznaczonej
dla całego miasta. 
Zapytał,  która  komisja  będzie  opiniowała  omawiany  projekt  uchwały.  Wyjaśnień
udzielił Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Komisji  odczytał  Projekt  Oświadczenia Rady Miejskiej  w Nowym
Mieście nad Pilicą. 
Radny Sebastian Stolarek zanegował celowość przedstawienia tego projektu 

4



i stwierdził, że powinien być wycofany z porządku obrad. 
Radny  Tadeusz  Jędryka   oraz  przewodniczący  Komisji  uważają,  że  Projekt  jest
zasadny i radni powinni nad nim głosować. 
Podobnie  Radna  Iwona  Lepa  stwierdziła,  że  Projekt  popiera  i  nie  można pozostać
obojętnym  w  przypadku  zachowań  mających  na  celu  znieważanie  symboli  naszej
wiary. Wiceprzewodnicząca Rady wyraziła się w podobnym tonie.

W  Pkt.2  Radny  Mirosław  Bors  zapytał  dlaczego  w  uroczystościach  3  maja  nie
uczestniczyła  orkiestra  nowomiejska.  Zapytał  również  odnośnie  dopłat  rolniczych
(NW) na niekorzystne warunki gospodarowania.
Udzielił odpowiedzi Pan Burmistrz odnośnie orkiestry,żebyło sporo dni wolnych od
pracy i orkiestra nie była tak liczna, żeby wystepować.  nie uczestniczyła 
w uroczystościach ponieważ nie było składu członków orkiestry w związku z dniami
wolnymi od pracy.

Następnie zgłoszono następujące wnioski:
- Wiceprzewodnicząca Rady prosiła o montaż tablicy informacyjnej znajdującej się 
w parku Tężni.
- Radna Iwona Lepa Rady prosiła o montaż tablicy informacyjnej z nazwą siedziby
Domu Kultury, Żłobka Samorządowego.

Przewodniczący Rady zapoznał z pismem, które wpłynęło do Biura Rady:
- z dnia 8.10.2018r. od p. Tadeusz Grochala w sprawie likwidacji drogi przebiegającej
między działkami. Następnie przedstawił problem zgłoszony 
p. Ewy Strzechowskiej w kwestii uregulowania na działce przebiegu drogi.  
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi, że w/w sprawy są w toku.
Na  tym  posiedzenie  zakończono.  Szczegółowa  treść  posiedzenia  komisji  jest
zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady. 

 Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  p.  Konrad  Grzegorek poinformował,  że
komisja w okresie międzysesyjnym odbyła posiedzenie w dniu 18 kwietnia, 20 maja
oraz wspólne posiedzenie komisji w dniu 28 maja br.
W posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  wg załączonej  listy  obecności  do
niniejszego protokołu oraz:
1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba
2. Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha
3. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator
4. Pracownicy U M i G w osobach: p. Tomasz Bogacki, p. Andrzej Przyborek, 
p. Teodozja Grudzień, p. Agnieszka Wejgt.
 
Posiedzeniu  przewodniczył  p.  Konrad  Grzegorek  –Przewodniczący  Komisji
Rewizyjnej.
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Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
1. Sprawozdanie i ocena wykonania budżetu miasta i gminy za rok 2018.
2. Informacja o realizacji zadań w trybie ustawy o zamówieniach publicznych 

w 2018 roku.
3. Informacja o stanie mienia komunalnego za 2018 rok.
4. Zapoznanie się z informacją o umorzeniach podatków w roku 2018.
5. Ocena realizacji uchwał Rady za 2018 rok.
6. Ocena realizacji Zarządzeń Burmistrza za 2018 rok.
7. Sprawy bieżące kierowane do komisji.

W Pkt.1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła Sprawozdanie 
z  wykonania  budżetu  Gminy  Nowe Miasto  nad  Pilicą,  sprawozdania  z  wykonania
planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia
komunalnego Gminy za  2018  rok.  Sprawozdanie  stanowi  załącznik  do niniejszego
protokołu.

Radny Dariusz Dziurowicz spytał w kwestii usuwania azbestu na terenie naszej gminy.

W Pkt. 2 Pracownik Urzędu p. Andrzej Przyborek przedstawił informację 
o realizacji zadań w 2018 roku w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych: 
- przebudowa placu Armii Krajowej w Nowym Mieście nad Pilicą,
-  przebudowa  ul.  Ogrodowej  (osiedle),  ulicy  Południowej  i  drogi  lokalnej  przy
garażach 
w Nowym Mieście nad Pilicą oraz drogi we wsi Żdżary i Domaniewice,
- przebudowa chodników przy ul. Kolejowej (dawna 707), Wczasowej 
i Kolejowej (lokalna) w Nowym Mieście nad Pilicą,
- przebudowa drogi lokalnej Gostomia – Wólka Gostomska,
- przebudowa drogi gminnej Sańbórz – Wierzchy i Jankowice – Rokitnica.
- najem równiarki,
-  zakup,  dostawa i  rozładunek kruszywa (dolomit)  na drogach i  ulicach na terenie
gminy Nowe Miasto nad Pilicą,
- dostarczanie żwiru na drogi i ulice miejskie,
-  remont  cząstkowy  ulic  i  dróg  o  nawierzchni  bitumicznej  masą  na  gorąco  oraz
poprzez powierzchniowe utrwalenie emulsją i grysami,
- wykonanie podbudowy pod mijanki przy drodze gminnej Sańbórz-Wierzchy 
i Jankowice – Rokitnica,
-  konserwacja  oświetlenia  ulicznego  na  terenie  miasta  i  gminy  Nowe  Miasto  nad
Pilicą.
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

W Pkt.3 Członkowie Komisji zapoznali się z informacją o stanie mienia komunalnego
za  2018  rok,  którą  przedstawił  pracownik  U  M i  G p.  Tomasz  Bogacki.  W roku
ubiegłym została sprzedana jedna działka budowlana w rejonie osiedla Sady i działka
w  msc.  Gostomia.  W  roku  bieżącym  do  sprzedaży  przeznaczono  sześć  działek
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budowlanych  na  osiedlu  Sady.  Mamy  również  teren  z  wydzielonymi  działkami  z
przeznaczeniem  na  działalność  przemysłową,  działki  rolne,  leśne,  działki
tarnobrzeskiej  strefy  przemysłowej.  Jeżeli  chodzi  o  lokale  mieszkalne.  W  roku
ubiegłym zostały  sprzedane  dwa lokale  najemcom z  bonifikatą.  Natomiast  w roku
bieżącym jest przygotowany do sprzedaży jeden lokal.

W Pkt. 4 Informację o umorzeniach podatków w roku 2018 przedstawiła 
p. Teodozja Grudzień. Poinformowała, że do Urzędu wpłynęło 5 podań 
o umorzenia podatków z tego 4 umorzenia podatku łączne zobowiązanie pieniężne od
osób  fizycznych  na  łączną  kwotę  5 016,  00zł.  i  podatek  od  nieruchomości
uspołecznionej na kwotę 16 815, 00zł. Łączna kwota umorzeń w 2018 roku z tytułu
podatków wynosi 21 831, 00zł. Z tytułu odpadów komunalnych wpłynęło 8 podań 
o umorzenia na łączną kwotę 1 486, 00zł. 

W  Pkt.6  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  p.  Konrad  Grzegorek  przedstawił
Sprawozdanie z realizacji zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście
nad Pilicą za okres od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r. Sprawozdanie stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Pracownik Urzędu p.  Agnieszka Wejgt  przedstawiła  informacje  na  temat  usuwania
azbestu na terenie Gminy. W 2018 roku Gmina złożyła wniosek do Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na dofinansowanie poniesionych
kosztów  usuwania  azbestu.  Wpłynęło  29  wniosków  mieszkańców.  Kwota
dofinansowania  stanowiła  50%  poniesionych  kosztów  kwalifikowanych.  Gmina
otrzymała środki w kwocie 8 488, 69 zł. Dofinansowaniem objęte są koszty związane 
z  odbiorem,  transportem  i  utylizacją  wyrobów  azbestowych.  W  roku  bieżącym
wpłynęły 23 wnioski mieszkańców.

W Pkt. 5 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Konrad Grzegorek poinformował, że
w okresie od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r. odbyło się 16 sesji, podjęto 114 uchwał.
Sprawozdanie  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
W Pkt. 7 Spraw bieżących do komisji nie zgłoszono.
Na tym posiedzenie zakończono.

W dniu 20 maja br. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej
listy obecności do niniejszego protokołu oraz:
1. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator

Posiedzeniu  przewodniczył  p.  Konrad  Grzegorek  –Przewodniczący  Komisji
Rewizyjnej.

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
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1. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej.
2. Zapoznanie się i rozpatrzenie sprawozdań finansowych gminy za 2018 rok.
3. Wypracowanie  i  sporządzenie  wniosku  o  udzielenie  bądź  nieudzielenie

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.
4. Sprawy bieżące kierowane do komisji.

W Pkt.1 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Konrad Grzegorek zapoznał 
z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Warszawie nr.
Ra.172.2019  z  dnia  26  kwietnia  2019  roku  w  sprawie  opinii  o  przedłożonym
sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  za  rok 2018.  Informacja  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

W Pkt. 2 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła sprawozdania finansowe za
2018  rok,  które  przedłożone  zostały  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  oraz
przekazane Radzie Miejskiej  Zarządzeniem Burmistrza Nr 39/2019 z dnia 15 maja
2019 roku. Składające się z bilansu z wykonania jednostki samorządu terytorialnego,
bilansu  jednostki  budżetowej  i  samorządowego  zakładu  budżetowego,  rachunku
zysków  i  strat  jednostki,  zestawienia  zmian  w  funduszu  jednostki,  informacji
dodatkowej. Sprawozdania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

W Pkt 3 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Konrad Grzegorek odczytał Uchwałę
Nr 1/2019 Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 20 maja 2019 roku
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy wraz 
z uzasadnieniem.
Na  posiedzeniu  obecnych  było  4  członków  komisji  na  regulaminową  liczbę  5.
Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym 3 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący. 

W Pkt 4 Na posiedzeniu komisji zgłoszono następujące wnioski:
1. Radna Monika Olborska zwróciła się z prośbą o ustawienie tabliczek kierunkowych 
z numerami posesji do p. Sęków, p. Wasiak i p. Mikuła w msc. Żdżary.
- prosiła o wycięcie przydrożnego drzewa przy posesji p. Krawczyk (aleja kasztanowa)
oraz usunięcie drzewa na rozwidleniu dróg koło cmentarza w msc. Żdżary.
2. Radna Karolina Kącka zwróciła się z prośbą o usunięcie drzewa na skrzyżowaniu
dróg w kierunku Sańborza.
3. Radna Barbara Gąsiorowska prosiła o przygotowanie i odczytanie na następnym
posiedzeniu komisji wyroku w sprawie zakończenia postępowania 
w Ośrodku Pracy Pozaszkolnej. 
- prosiła o przygotowanie informacji dotyczącej ekwiwalentu za urlop 
w poszczególnych jednostkach.
Na tym posiedzenie zakończono.

PKT 9
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Sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 29.03.2019r. do 30.05.2019r. przedstawił
Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba.
W dniu 1.04. spotkanie organizacyjne z rodzicami w spawie wyjazdu na basen 
w ramach organizowanego programu pn., Umiem pływać”. 
2.4. podpisanie aktów notarialnych,
- spotkanie z przedstawicielami firm w sprawie składowiska odpadów, 
4.04.  udział  w  uroczystym  rozstrzygnięciu  konkursu  kulinarnego  w  Specjalnym
Ośrodku Szkolno – Wychowawczym, 
5.04. spotkanie z przedstawicielami 61 batalionu wojsk ochrony terytorialnej 
w sprawie ćwiczeń wojskowych na terenie naszej gminy,
7.4. udział w konferencji dotyczącej spraw rolnictwa 
w sprawie dopłat do owoców,
8.04. spotkanie z rektorem Wyższej Szkoły w Radomiu na temat współpracy, 
- spotkanie z komendantem straży w sprawie uroczystości patriotycznych,
- spotkanie z dyrektorami szkół w związku ze strajkiem nauczycieli,
9.04.  konferencja w Pniewach dotycząca słupów energetycznych i oświetlenia,  Pan
Burmistrz poinformował, że mamy nierozwiązaną sprawę montowania nowych linii
oraz lamp ulicznych na słupach. Sprawy są w toku. 
10.04. objazd terenu gminy przegląd dróg ich remontów, oświetlenia oraz mostów,
11.04. konferencja oświatowa w Warszawie, 
12.04. lustracja prac wykonanych przy boisku Orlik,
-  spotkanie  z  zainteresowanymi  osobami  w  sprawie  zmiany  studium
zagospodarowania przestrzennego,
15.05. spotkanie z wójtem Błędowa oraz z przedstawicielem wójta Belska 
w sprawie składanych wniosków dróg samorządowych,
16.04. konwent w Kozienicach wójtów, burmistrzów, prezydenta miasta Radomia,
17.04. spotkanie z przedstawicielami firmy w związku z Krajowym Rejestrem długów,
- spotkanie z mieszkańcami sołectwa Rosocha,
-18.04.  spotkanie  z  przedstawicielami  firm  w  sprawie  rekultywacji  składowiska
odpadów w Nowych Łęgonicach,
- udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, 
19.04. spotkanie z dyrektorem Domu Kultury w sprawie prowadzonych szkoleń 
w Domu Kultury oraz przygotowywanych uroczystości,
- spotkanie wielkanocne z pracownikami Urzędu, 
24.04. spotkanie w sprawie budowanej stacji sanitarnej, 
- spotkanie z dyrektorem szkoły podstawowej w sprawie Jubileuszu 50 lecia szkoły,
25.04. spotkanie z nauczycielami strajkującymi,
- spotkanie w Radomiu z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego związane 
z pozyskiwaniem środków unijnych na realizację zadań, 
26.04. zakończenie roku szkolnego klas maturalnych,
- spotkanie z księdzem proboszczem z Łęgonic, 
sprawy organizacyjne, Dzień Dziecka i wyjazdy na obozy, kolonie 
- lustracja terenu w Zalesiu w sprawie spornej drogi,
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29.04.  spotkanie  z  dyrektorem Zakładu Usług  Komunalnych  sprawy  organizacyjne
objazd miasta, terenu drogi na oczyszczalnię, koszenie traw,
30.04. spotkanie z przedstawicielami wsi Wał w sprawie budowy świetlicy 
i placu zabaw,
- spotkanie w Grójcu w Starostwie Powiatowym w sprawie funkcjonowania szpitala,
3.05. święto patriotyczne. Wszystkim biorącym udział w tym święcie pan Burmistrz
podziękował, 
7.05. udział w posiedzeniu Młodzieżowej Radzie Gminy i Gminnej Radzie Seniorów,
- spotkanie z radnymi,
8.05. spotkanie z przedstawicielami w sprawie rekultywacji wysypiska,
- spotkanie z przedstawicielami w sprawie programu rewitalizacji,
- spotkanie w sprawie kursów komputerowych językowych dla mieszkańców gminy,
9.05.  spotkanie  samorządowców w Wielogórze  z  przedstawicielami  Związku  Piłki
Nożnej w sprawie funkcjonowania klubów piłkarskich na terenie byłego województwa
radomskiego,  
9.05. udział w Radzie Społecznej SPZOZ Nowe Miasto nad Pilicą,
10.05. spotkanie w Komendzie Powiatowej Policji, 
11.05. spotkanie Klubu Honorowych Dawców Krwi ,,Kropelka”, 
- spotkanie integracyjne w Domu Kultury z Towarzystwem Nowego Miasta,
13.05.  spotkanie  z  projektantem,  wykonawcą,  inspektorem  nadzoru  w  sprawie
kanalizacji,         
- spotkanie ze strażakami z panem komendantem, prezesem straży, 
- wizyta organizatorów warszawskiej pielgrzymki na Jasna Górę w spawie ustalenia
harmonogramu i współpracy w czasie przejścia pielgrzymek,
15.05. spotkanie w sprawie wynajęcia lokalu budynku dworca,
- odbiór drogi ul. 1 Stycznia,
- spotkanie z przedstawicielami stowarzyszenia ,,Przyszłość” naszych dzieci 
z Mogielnicy,
-  spotkanie z przedsiębiorcami w sprawie zagospodarowania strefy ekonomicznej,
17.05. Warszawa - konferencja Narodowego Instytutu Samorządu Terytorialnego na
temat ,,Budowanie profesjonalnego wizerunku w jednostkach samorządowych",
20.05. posiedzenie Komisji Rewizyjnej 
- uroczystości patrona szkoły w Zespole Szkolno-Przedszkolnym,
- spotkanie z radnymi,
- spotkanie z komendantem Posterunku Policji,
-  spotkanie  z  właścicielem  firmy  odbierającej  odpady  komunalne  z  terenu  naszej
gminy,
21.05.  spotkanie  w  Warszawie  otrzymanie  dotacji  z  Ministerstwa  Spraw
Wewnętrznych i Administracji na kontynuację poprawy bezpieczeństwa społeczności
lokalnej  poprzez  rozbudowę  systemu  miejskiego  monitoringu  wizyjnego  –
zrealizowany zostanie poprzez zamontowanie dodatkowych kamer na ulicach Nowego
Miasta nad Pilicą.  Tegoroczna dotacja została przyznana w wysokości 100 000,00 zł.
W roku ubiegłym dotacja również wynosiła 100 000,00 zł.,
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- spotkanie z przedstawicielami wojsk i policji w sprawie pikniku 2 czerwca, 
23.05.  spotkanie  z  projektantem  dotyczyło  składanych  wniosków  do  Urzędu
Marszałkowskiego,
24.05. podpisanie umowy o dotacje na budowę drogi (na odcinek drogi nie połączony
w kierunku Bielin z drogą wojewódzką – dotacji wynosiła 50 000,00zł.),
- wizyta konserwatora zabytków w związku ze zgłaszanymi wnioskami – Park, teren
przy tężni, kapliczka w Żdżarach oraz kapliczka przy Zgromadzeniu Sióstr,
27.05. odbiór kanalizacji na ul. Morelowej,
 28.05.  obchody 50 lecia  Publicznej  Szkoły Podstawowej  w Nowym Mieście.  Pan
Burmistrz serdecznie pogratulował pani dyrektor za przygotowanie uroczystości.
- posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej,
- spotkanie organizacyjne w sprawie pikniku 2 czerwca,
29.05. spotkanie z dyrektorem Żłobka – sprawy organizacyjne prowadzenia żłobka,
- sprawy organizacyjne Nowe Miasto Biega,
- spotkanie w Warszawie w sprawie rozbudowy terenów wojskowych oraz zmian 
w planie zagospodarowania przestrzennego,
W  okresie  międzysesyjnym  pan  Burmistrz  dokonał  objazdu  terenu  naszej  gminy,
monitorowanie dróg, zagrożenia powodziowego, wykonywanych prac kanalizacji 
i  oświetlenia.  Podziękował  wszystkim,  którzy  uczestniczyli  w  obchodach  3  Maja.
Zaprosił mieszkańców w dniu 1 czerwca do parku na liczne atrakcje dla dzieci,  do
udziału w biegu ulicznym, biegu krasnala oraz do udziału w dniu 2 czerwca na festyn
rodzinny. 
Zakończono realizacje zadań w ramach funduszu sołeckiego:
- 15.05. dokonano odbioru zadania drogowego -przebudowy ul. 1 Stycznia, 
-  27.05.  ogłoszono  przetarg  nieograniczony  na  przebudowę  drogi  lokalnej  Nowe
Łęgonice. Otwarcie ofert 19.06. 
-  w 95% zakończono  remonty  dróg  w ramach  funduszu  sołeckiego  polegające  na
dostarczeniu kruszywa. Kruszywo dostarczono do 21 sołectw. W miejscowości Nowe
Bieliny wyremontowano przepust, we wsi Żdżary wymieniono 12 opraw oświetlenia
drogowego na oświetlenie typu LED, we wsi Wólka Ligęzowska założono 5 opraw ze
źródłem światła LED-owego oraz jedną kompletną oprawę sodową we wsi Łęgonice.
Zakończono  remont  cząstkowy  dróg  nawierzchni  bitumicznej  masą  na  gorąco
największą  powierzchnię  wyremontowano  w  msc.  Dąbrowa,  cząstkowe  remonty
wykonano w Nowych Bielinach, Sańborzy 
i Rososze. W Nowym Mieście wyremontowano ul. Wyzwolenia, ul. 11 listopada, ul.
Rawską,  ul.  1  Maja,  ul.  Szeroką,  ul.  Bielińskiego,  ul.  Góra,  ul.  Targową,  ul.
Tomaszowską (osiedle), ul. Spacerową, ul. Klonową. 
- 10.04.  w ramach funduszu sołeckiego zostały zakupione 4 ławki dla msc. Wólka
Ligęzowska.
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do sprawozdania za okres międzysesyjny.

Radny Tadeusz Jędryka podziękował w imieniu swoim i mieszkańców za przebudowę
nawierzchni w ulicy 1 Stycznia.
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PKT 10

Przewodniczący Rady poinformował, że Projekt Oświadczenia Rady Miejskiej 
w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  był  przekazany  wraz  z  zawiadomieniem  na  sesję
sołtysom, przewodniczącym rad osiedlowych. Projekt był przedstawiany na wspólnym
posiedzeniu Komisji nad którym toczyła się dyskusja.
Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt Oświadczenia Rady Miejskiej 
w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  oraz  radni  podpisali  projekt  Oświadczenia.
Oświadczenie stanowi /załącznik nr 8/ do niniejszego protokołu.
Głos zabrała radna Iwona Lepa w związku z tym, że czuje się bardzo obrażona tym co
ukazuje  się  w telewizji  nie  chodzi  o  tą wypowiedź  p.  Jażdżewskiego,  kiedy widzi
obraz Matki Bożej zamiast korony, tęczowa obwoluta i oblany pomnik Jana Pawła II
oraz  wystawiane  sztuki  gdzie  znieważa  się  nasz  krzyż  kopulując  z  nim.  Jest  jak
najbardziej za tym że jeżeli my sami nie będziemy bronić swej wiary, nie będziemy
głośno o tym mówić to nikt za nas to nie zrobi. A może dojść do takiej sytuacji że
kiedy będziemy w kościele ktoś wpadnie z karabinem i nas rozstrzela tak się dzieje w
innych krajach. Jest bardzo wdzięczna, że ktoś zabrał głos w tej sprawie. 

PKT 11

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady:
-  z  dn.  29.03.  Sprawozdanie  roczne  z  wykonania  budżetu  gminy  za  2018  rok,
sprawozdanie z realizacji planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz
informacja o stanie mienia komunalnego za 2018 rok.
-  z  dn.  28.03.  Sprawozdanie  z  realizacji  ,,Rocznego Programu Współpracy  Gminy
Nowe Miasto  nad Pilicą  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018.
-  z  dn.18.04.  Informacja  w  sprawie  podjętych  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Nowym
Mieście nad Pilicą Nr IV/24/2018 oraz Nr IV/25/2018 z 28 grudnia 2018 roku.
- z dn. 29.04. wniosek mieszkańca o udzielenie zapomogi.
- z dn. 26.04. wniosek o udostepnienie informacji publicznej.
-  29.04.  pismo przewodnie  wraz z uchwałą  Składu Orzekającego Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Warszawie nr Ra.172.2019 z dnia 26 kwietnia 2019 roku w sprawie
opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2018.
- z dn.10.05. stanowisko radcy prawnego dotyczące danych osobowych sołtysa.
- z dn. 16.05.2019 (data wpływu) Zarządzenie Nr 39/2019 Burmistrza Miasta 
i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z dnia 15 maja 2019 roku w sprawie przedłożenia
sprawozdań finansowych Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za rok 2018. 
- z dn. 15.05. prośba o okresowe zwolnienie z podatku od nieruchomości.
- z dn. 23.05. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 oraz prognoza na lata
2019 i 2020 dla miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę sytuacji
demograficznej i społecznej. 
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- z dn.20.05. Uchwała Nr 1/2019 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z dnia 20 maja
2019  roku  w sprawie  wniosku  o  udzielenie  absolutorium  dla  Burmistrza  Miasta  i
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą wraz z uzasadnieniem.
-  z  dn.24.05.  przedłożenie  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  Uchwały  Nr  1/2019
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z dnia 20 maja 2019 roku w sprawie wniosku o
udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą wraz 
z uzasadnieniem.
Przewodniczący Rady zaprosił do udziału w posiedzeniach komisji. 

PKT 12a

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 
Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi  lub pytania  do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na sali
14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VIII/61/2019 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem  stanowi
/załącznik nr 9/ do niniejszego protokołu. 

PKT 12 b

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą
na lata 2019 – 2032.
Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi  lub pytania  do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na sali
14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę 
Nr VIII/62/2019 w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem
stanowi /załącznik nr 10/do niniejszego protokołu. 

PKT 12 c

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej p. Elżbieta Zaraś odczytała projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na kolejny okres pięcioletni, 
w trybie zgody bezprzetargowym części działki nr 658 położonej w Nowe Miasto nad
Pilicą przy ul. Szerokiej.
Wiceprzewodnicząca Rady  zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na
sali 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VIII/63/2019
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem  stanowi
/załącznik nr 11/do niniejszego protokołu. 
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PKT 12 d

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej p. Elżbieta Zaraś odczytała projekt uchwały w 
sprawie przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży.
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na
sali 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VIII/64/2019
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem  stanowi
/załącznik nr 12/do niniejszego protokołu. 
 

PKT 12 e

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej p. Elżbieta Zaraś odczytała projekt uchwały w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Budżetu 
Obywatelskiego na rok 2020.
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na
sali 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VIII/65/2019
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem  stanowi
/załącznik nr 13/ do niniejszego protokołu. 

PKT 12f

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały 
w sprawie określenia wysokości oraz warunków udzielania bonifikat od opłat 
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 
zabudowanych na cele mieszkaniowe stanowiących własność Miasta 
i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w prawo własności tych gruntów.   
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi  lub pytania  do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na sali
14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VIII/66/2019 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem  stanowi
/załącznik nr 14/ do niniejszego protokołu. 

PKT 13

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

PKT 14

Radna Monika Olborska podziękowała za montaż oświetlenia drogowego i za remont
chodnika w Żdżarach.
Radny  Mirosław  Bors  zapytał  odnośnie  dopłat  rolniczych  (NW)  na  niekorzystne
warunki  gospodarowania  dla  mieszkańców  sołectw  z naszej  gminy  wyłączonych
z możliwości ubiegania się o płatności .
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Udzielił odpowiedzi Pan Burmistrz jeśli chodzi o msc. Żdżary w pierwszej kolejności
został  wykonany  remont  chodnika  który  będzie  służył  wszystkim  mieszkańcom,
następnie wykonano wymianę lamp oświetleniowych. 
Jeśli chodzi o pytanie radnego p. Mirosława Borsa z dniem 1 lutego br. weszło w życie
nowe rozporządzenie w sprawie warunków i trybu przyznawania dopłat dla rolników
w tej kwestii zostało wystosowane pismo do Ministra Rolnictwa 
i Rozwoju Wsi z prośbą o wyjaśnienie.  
Jeśli chodzi o pytanie radnej Iwony Lepa na ostatnim posiedzeniu Komisji dotyczące
placu zabaw przy ul. Ogrodwej został on wyremontowany. Chodziło 
o jego przesunięcie lub ewentualną likwidację. W chwili obecnej czekamy na budowę
nowego  placu,  który  będzie  20  metrów  dalej  na  terenie  przy  szkole,  obiekcie
sportowym. Wpłynęła informacja z Ministerstwa Sportu 
o dofinansowaniu 50% i  własnego wkładu 50%. Przebudowa tego placu i  budowa
siłowni zewnętrznej bedzie kosztowała 100 000,00zł. 
Radny Andzrej Zając spytał w kwestii budowy mostu w Domaniewicach. Prosił, aby
uwzględnić do konserwacji ciepłą masą bitumiczną ostatnią drogę poprzeczną 
w Domaniewicach od strony Roszkowej Woli. 
Pan Burmistrz odpowiedział, że droga ta była remontowana i prosił aby sprawę zgłosić
pracownikowi Urzędu p. Przyborkowi. 
Jeśli chodzi o budowę mostu w Domaniewicach odbyły się dwa spotkania z ministrem
Kwiecińskim. Były zapewnienia że do budowy mostu może być dofinansowanie do
80%.  Aby  złożyć  wniosek  o  budowę   mostu  muszą  być  wszystkie  strony
zainteresowane. Nie ma zinteresowania  ze strony naszego Starostwa, ze strony Gminy
Odrzywół, która nie ma środków. Most musi powstać na terenie powiatu Przysuskiego
i wymagana jest zgoda na prowadzenie tej inwestycji ze Starostwem Przysuchy, które
ma wątpliwości co do celu realizacji. 

Radny Mariusz Fandrych wnioskował o wymianę lampy na placu zabaw 
w Rososze. 
Radna Iwona Lepa spytała  czy było pozwolenie  na  wycięcie gałęzi  drzew w msc.
Rosocha.
Pan Burmistrz odpowiedział, że rozmowy były prowadzone z mieszkańcami wsi. Nie
wyraził zgody na ogłocenie drzew w taki sposób w jaki zostało to wykonane. Osoby
odpowiedzialne będą musiały ponieść konsekwencje.  
Radny Mariusz Fandrych zaprosił do obejrzenia tych drzew, których gałęzie odrosły,
zazieleniły się.  Natomiast mieszkaniec Rosochy wyciął jedno drzewo 
o którym pan Burmistrz został poinformowany. Drzewo to zagrażało bezpieczeństwu.
Drzewa zostały podcięte ponieważ w tym miejscu powstanie boisko.
Pan Burmistrz odpowiedział,  że nie wydał pozwolenia na wykonanie takiej wycinki
gałęzi. W przypadku drzew zagrażających bezpieczeństwu zgłoszenia dokonujemy 
w Urzędzie. 
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Przewodniczacy  Rady  wymienił  nazwiska  radnych,  którzy  podpisali  Oświadczenie
Rady Miejskiej w Nowym mieście nad Pilicą.

PKT 15

 Porządek  obrad  został  wyczerpany.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz
Pietrucha zamknął o godz. 13.50 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad
Pilicą.  Szczegółowy  przebieg  obrad  zarejestrowany  jest  na  nośniku  cyfrowym  
i stanowi integralną część protokołu.  

Protokółowała         Przewodniczył 
     Przewodniczący Rady Miejskiej

Marzena Białas                                                                    Tomasz Pietrucha
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GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30 maj 2019r.

1. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAZaraś Elżbieta               

głosował ZAPietrucha Tomasz   

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30 maj 2019r.

2. Głosowanie – zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.

Nazwisko i Imię jak głosował
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Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30 maj 2019r.

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej

3. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 2032

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

4. Głosowanie – uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na kolejny okres pięcioletni, w trybie zgody 

bezprzetargowym części działki nr 658 położonej w Nowe Miasto nad 

Pilicą przy ul. Szerokiej

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30 maj 2019r.

Bors Mirosław głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAFandrych Mariusz

głosował ZADziurowicz Dariusz

Zaraś Elżbieta               głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30 maj 2019r.

5. Głosowanie – uchwała w sprawie przeznaczenia nieruchomości do 

sprzedaży.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 14
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Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30 maj 2019r.

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

6. Głosowanie – uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na rok 2020.



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14
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Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30 maj 2019r.

7. Głosowanie – uchwała w sprawie określenia wysokości oraz 

warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe stanowiących własność Miasta 

Nazwisko i Imię jak głosował

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA


